

Guidance for Breakout Sessions

关于分组讨论的指导建议

Carolyn Remick, UC Berkeley
BAO Shujun, IWHR



Guidance for Breakout Sessions

关于分组讨论的指导建议

- **U.S. and China Topic Leads Introduce Teams**
中美课题负责人介绍团队
- **Discuss 10 Point Plans (cooperative developed, may change with time) and sign if possible**
讨论联合工作计划（共同制定，可随时间推进调整）。
如可能，签署十点计划
- **Discuss Projects in Topic – (20-30 minutes per project)**
讨论子课题（每个子课题20-30分钟）
- **Status of Research**
研究现状
- **Vision of Cooperation or Collaboration** 关于合作及协作的愿景
- **Goals** 目标
- **Timeline** 时间表
- **Challenges/Barriers/Needs** 挑战/障碍/需求
- **Support or assistance needed from sponsors** 从投资人处希望得到的支持与帮助



Working Session Goals

版块目标

➤ **Goals for Topic: Integration and understanding of connections between projects**

议题的目标：整合以及理解子课题之间的联系

➤ **Project/Subtask Goals: Move toward completion of 10 Point Plans**

子议题目标：推动并成并完成好十点计划

Report back on issues and status from Topics and Projects/Subtasks:

汇报各议题和子议题的问题及现状

1. Are there obstacles or barriers that need to be addressed by CERC-WET leadership?

是否有需要CERC-WET管理层解决的困难？

2. Are projects/subtasks aligned on U.S. and China side?

中美之间的子议题是否是相互融合的？

3. Can we increase number of collaborative projects/sub-task?

我们可否增加新的合作子议题？

4. For projects without counterpart research teams, are there existing relationships that might be worth exploring?

对于那些没有另一方合作团队的子议题，是否可自行寻求合作伙伴？



Important Next Step: 10 Point Plans for Each Project 后续重要工作: 项目的10要点方案

Plans are dynamic and can change based on research findings, but DOE and MOST need to be kept current

具体方案可以依据研究成果进行调整（美国能源部和中国科技部进行跟踪）

